

وظيفة شاعرة: مدير/ة قسم الإعلام والعلاقات العامة

يعلن مركز عدالة عن حاجته إلى مدير/ة قسم الإعلام والعلاقات العامة بوظيفة كاملة، وذلك لقيادة الطاقم الإعلامي، تطوير الاستراتيجيات الإعلامية، تعزيز التواصل مع الجمهور والحضور في وسائل التواصل الاجتماعي.

المهام والمسؤوليات:

- إدارة قسم الإعلام والعلاقات العامة. يشمل ذلك وضع خطط عمل وبناء الاستراتيجيات الإعلامية؛ وإدارة الموظفين في القسم؛ التحدث باسم المركز في وسائل الإعلام، والتنسيق مع الطاقم القانوني وطاقم المرافعة والمناصرة.
- ضبط رسائل عدالة في اللغات المختلفة (العربية والعبرية والإنجليزية) عبر المنصات المختلفة.
- الإشراف على تنفيذ الأنشطة الإعلامية من خلال القنوات المختلفة، بما فيها البيانات والمقابلات الصحفية؛ والتغطية الإعلامية؛ ووسائل التواصل الاجتماعي؛ والبودكاست؛ والمواقع الإلكترونية.
- بناء الشراكات وتطوير العلاقات مع الصحفيين/ات والتعاون مع المنظمات الأخرى.
- الإشراف على الأنشطة التوعوية الجماهيرية، بما في ذلك الندوات والمؤتمرات والأيام الدراسية.

المؤهلات المطلوبة:

- شهادة جامعية في مجالات الاعلام أو الصحافة أو العلاقات الدولية أو العلاقات العامة أو القانون أو مجالات ذات صلة.
- خبرة إدارية مثبتة في مجال الاعلام، بما في ذلك الصحافة والعلاقات العامة.
- مهارات ممتازة في الكتابة والتحرير والتواصل اللفظي باللغتين العربية والعبرية؛ ومستوى جيد في اللغة الإنجليزية.
- فهم وإتقان استخدام قنوات الاتصال المختلفة (وسائل التواصل الاجتماعي والبريد الإلكتروني والبيانات الصحفية) وكيفية تكييف المحتوى بشكل فعال على هذه المنصات للوصول إلى قطاعات جماهيرية محددة.
- القدرة على العمل تحت الضغط وبساعات مرنة وفق الحاجة. يشمل ذلك العمل أثناء الأزمات ويتطلب أحياناً العمل في الميدان.
- الالتزام بالدفاع عن حقوق الإنسان.

وظيفة كاملة بدوام كامل في مكاتب عدالة بحيفا. يكون الراتب وفقاً للخبرة ويستند إلى سلم رواتب عدالة.

كيفية التقدم للوظيفة:

أرسل/ي سيرتك الذاتية ورسالة تعريف موجزة توضح مهاراتك وخبراتك ولماذا تريد/ين قيادة الطاقم الإعلامي في عدالة، وذلك لغاية 25 أيلول/ سبتمبر 2024 إلى jobs@adalah.org

Media Director

Lead Adalah's Communications/Media Team

Adalah is seeking a full-time Communications/Media Department Director to lead our communications team, strategies with the media, and public outreach. The Director will play a crucial role in enhancing our media relations, advancing our social media presence and growth, and furthering our public outreach.

Responsibilities:

- Direct the Communications/Media Department, including planning and building media strategies; managing staff; and coordinating with Adalah's lawyers and advocacy staff.
- Oversee and execute media outreach activities through the different channels: press releases; media interviews and coverage; social media; podcast; and websites.
- Ensure coordinated multi-lingual (Arabic, Hebrew and English) messaging across platforms.
- Act as the media spokesperson for Adalah.
- Build partnerships and develop relationships with journalists and collaborate with other organizations.
- Oversee public outreach activities, including seminars, conferences, and study days.

Qualifications:

- Degree in communications, journalism, international relations, public relations, law, or a related field.
- Proven managerial experience in communications, including journalism and public relations.
- Excellent writing, editing, and verbal communication skills in Arabic and Hebrew; very good English.
- Experience in developing comprehensive communication strategic plans that align with organizational goals.
- Understanding of and proficiency in using various communication channels (e.g., social media, email, press releases) and how to adapt content effectively on them for reaching specific audiences.
- Ability to work under pressure and willingness to work unusual hours, include during crises or sensitive situations, and occasionally in the field.
- Knowledge of and commitment to defending human rights

This job is a full-time position based in Adalah's office in Haifa. The salary is commensurate with experience and based on Adalah's salary scale.

How to Apply:

Send your CV and a brief cover letter outlining your skills and experience and why you want to lead our team by 25 September 2024 to jobs@adalah.org

Adalah - The Legal Center for Arab Minority Rights in Israel is an independent Palestinian human rights organization and legal center based in Haifa.